
       

 

Motie: RAV - aanrijtijden ambulances 
 

De raad van de gemeente Oss, in vergadering bijeen op 13 maart 2025, 

 

Constaterende dat: 

1. De aanrijtijden van ambulances in de gemeente Oss in sommige gevallen (fors) onder de 
geldende norm liggen, wat in bepaalde gevallen kan leiden tot gezondheidsrisico’s voor 
onze inwoners; 

2. Recent onderzoek en berichtgeving in diverse media1 hebben aangetoond een groot 
gedeelte van de ambulances te laat arriveert. Met name in de voormalige gemeente Lith 
zijn er veelvuldig overschrijdingen, met Maren-Kessel als uitschieter waar bijna de helft 
van de ambulances te laat komt. Het niet voldoen aan de aanrijtijden komt bij een groot 
aantal gemeenten binnen de RAV Brabant-Noord voor. 

3. De Regionale Ambulance Voorziening (RAV) verantwoordelijk is voor de coördinatie van 
de ambulancezorg in onze regio, inclusief het naleven van de aanrijtijdennormen. 

 

Overwegende dat:  

1. Het essentieel is dat de ambulancezorg tijdig en adequaat wordt geleverd om de 
gezondheid en veiligheid van onze inwoners te waarborgen; 

2. Aandacht voor en verbetering van aanrijtijden van ambulances prioriteit moet krijgen, 
zodat de gestelde normen in de praktijk worden behaald; 

3. Het van belang is dat de gemeenteraad goed geïnformeerd blijft over de prestaties van de 
ambulancezorg binnen de gemeente Oss; 

 

De gemeenteraad spreekt uit dat: 
Het in het belang van onze inwoners is dat de aanrijtijden van ambulances binnen onze 
gemeente gehaald worden. Structurele normoverschrijdingen vinden we niet acceptabel. De 
gemeenteraad van Oss verwacht zodoende verbeteringen in de aanrijtijden van ambulances op 
de korst mogelijke termijn. 
  

 
1 https://www.rtl.nl/nieuws/onderzoek/artikel/5493952/noodhulp-112-hulpdienst-aanrijtijden-wachten-ambulance  

https://www.rtl.nl/nieuws/onderzoek/artikel/5493952/noodhulp-112-hulpdienst-aanrijtijden-wachten-ambulance


 
Draagt het college op: 
De volgende boodschap over te brengen naar de Regionale Ambulance Voorziening (RAV): 
 
‘’De gemeente Oss vraagt nadrukkelijk aandacht voor de zorgen rondom de aanrijtijden van 
ambulances in onze gemeente en de regio. Het blijkt dat in sommige gevallen de gestelde 
normen niet gehaald worden, wat ernstige gevolgen kan hebben voor de gezondheid en 
veiligheid van onze inwoners. Wij verzoeken u om spoedige maatregelen te nemen om de 
aanrijtijden op peil te brengen en de gemeenteraad van Oss regelmatig te informeren over de 
voortgang en effectiviteit van deze maatregelen.’’ 
 
En gaat over tot de orde van de dag, 

Sociaal Sterk Oss,    D66 
 
Bas van der Voort    Oktay Akin 

 
 

      


